
                                               PROTOKÓŁ  NR   23/08

Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 11.09. 2008r.
 Początek posiedzenia godz.  16.00 , zakończenie  18.45

Obecni Członkowie Komisji :
1.Anna Klepacz -  
2 Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  -
4.Tadeusz Bierowski  -
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni:   
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
 1.Burmistrz Miasta-M. Górecki
 2.Skarbnik Urzędu Miejskiego- M. Ławer
 3.Przewodniczący Rady Miasta-Tadeusz Cwynar
Porządek obrad  
1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Omówienie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta oraz o przebiegu wykonania  
    planów finansowych gminnych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2008r. -Pan 
    Skarbnik M. Ławer. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2008-Pan
    Skarbnik M. Ławer
5.Rozpatrzenie pisma Miejskiego Klubu Sportowego OLIMPIA w Kowarach w sprawie 
   zakupu bramek do piłki nożnej posiadających atest.
6.Rozpatrzenie dofinansowania przewoźników prywatnych w związku z ich propozycją 
    uruchomienia  przez nich linii komunikacyjnych na trasie: Kowary Sztolnie- Kowary PKP-
   Krzaczyna, Szpital Wysoka Łąka.
 7. Sprawy różne. 
 Ad. 1i2.
Otwarcie  posiedzenia i przedstawienie porządku obrad dokonała przewodnicząca G. Pohoska. 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
Ad.3.
Omawiając informację o przebiegu wykonania budżetu miasta oraz o przebiegu wykonania planów 
finansowych gminnych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2008r. Pan Skarbnik zaznaczył, że 
Skład Orzekający RIO we Wrocławiu z dnia 26 sierpnia 2008r.wydał o niej  pozytywną opinię. 
Następnie Pan Skarbnik przedstawił stopień realizacji planu dochodów
 budżetu  miasta ,który został wykonany w wysokości 11.878.606,86 zł. co stanowi 54,38%  
oraz stopień realizacji planu wydatków bieżących i majątkowych, który został zrealizowany w 
wysokości 10.851.804,45zł co stanowi 42.79% planu rocznego. Pan Skarbnik zaznaczył ,iż na 
poziom wydatków w I półroczu duży wpływ miała realizacja zadań inwestycyjnych i remontowych 
na które w planie wydatków na rok 2008 przeznaczono 5.602.537 zł.  W I półroczu wydano 
1.349.652,92zł. tj.24,09%. Wynika to  z faktu ,iż płatności dotyczące realizacji zadań remontowych 
i inwestycyjnych następują przeważnie w II półroczu roku budżetowego. Omawiając wydatki 
związane z gminnymi instytucjami kultury podkreślił, iż podstawową pozycją pod względem 
wydatków budżetu miasta stanowiły koszty związane z utrzymaniem placówek oświaty i 
wychowania,  a także związane z pomocą społeczną. Pan Skarbnik zwrócił uwagę na temat 
gospodarki środkami finansowymi ZEZK-u. Niepokoi fakt wzrastającego zadłużenia tej firmy. 



Regionalna Izba Obrachunkowa zwraca uwagę na zabezpieczenia wymagalne ZEZK-u. Pan 
Skarbnik uważa, iż należy dokonać racjonalizacji kosztów np. związanych z poborem ciepła (PEC) 
.Radny P.Tyrawa zadał pytanie dotyczące rozdziału rachunku bankowego wspólnot i mieszkań 
komunalnych. Uzyskał odpowiedź , iż wszystko jest w jednym worku i mimo zaleceń Skarbnika 
rachunek bankowy wspólnot  nie został wydzielony. Radni wyrazili zdanie ,iż należy wywiązać się 
z należności wobec wspólnot zarządzanych przez ZEZK. Pan Burmistrz w odpowiedzi zaznaczył , 
iż obecnie
trwa w ZESK-u  kontrola finansowa. Podkreślił też , że w związku ze wzrastającym zadłużeniem za 
garaże i lokale użytkowe zobowiązał Panią Dyr. aby w ciągu jednego m-ca dokonała 
wypowiedzenia umów najmu. G Pohoska zwróciła uwagę na fakt słabego rozwiązywania problemu 
mieszkań socjalnych. Omawianie informacji z wykonania budżetu za I półrocze roku 2008 zostało 
zakończone odczytaniem wniosków przez przew. Komisji, a mianowicie: 
1.W II półroczu należy dokonać weryfikacji budżetu miasta na rok 2008 biorąc pod  uwagę 
wykonanie budżetu miasta za I półrocze 2008r. oraz prognozy dochodów i wydatków w II 
półroczu 2008r.
2.Ograniczyć przyrost zaległości z tytułu opłat czynszu. W tym celu należy zintensyfikować 
ściągalność należności z tytułu wynajmu lokali oraz podjąć działania w kierunku zwiększenia 
liczby lokali socjalnych. 
Ad4.
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2008 w zakresie zwiększenia 
dochodów i zwiększenia wydatków budżetu miasta o76.684 zł. został omówiony przez Pana 
Skarbnika. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie .
Ad.5.
Po odczytaniu pisma Miejskiego Klubu Sportowego OLIMPIA  Komisja po dyskusji uznała , iż 
MOK powinien zakupić bramki do piłki nożnej  w ramach przyznanej dotacji rocznej  tj. kwoty 
105.tys. zł .Pan Burmistrz dodatkowo argumentował, że OLIMPIA po wygraniu konkursu  na 
kulturę fizyczną i sport ,otrzymała we władanie cały obiekt i jest zobowiązana do zakupów 
potrzebnego sprzętu sportowego ,w tym i bramek.
Ad 6.
W sprawie dofinansowania przewoźników prywatnych, w celu uruchomienia przez nich 
komunikacji wewnętrznej w Kowarach  Komisja wypowiedziała się negatywnie ,głównie ze 
względu na brak uregulowań prawnych w zakresie dofinansowywania z budżetu miasta firm 
prywatnych.  Zwrócono jednak uwagę na  trudności komunikacyjne mieszkańców z dzielnic 
peryferyjnych , w związku z likwidacją wielu kursów autobusowych PKS. Również zwrócono 
uwagę na nierozwiązanie prośby Pani Gajewskiej tj. Prezes ZOZ-u w sprawie zorganizowania 
dojazdu do szpitala „ Bukowiec”  i na Wysoką Łąkę.
Ad7. 
Ze względu na wyczerpanie porządku posiedzenia obrady zakończono. Wnioski jak wyżej.

  Protokołowała                               Przewodnicząca Komisji Budżetu , Planowania i Finansów
 G. Pohoska 



                                                                                                             


